
                                                           

Det är bra att den moderatledda regionmajoriteten väljer att titta närmare på vårt 

förslag för att öka TBE-vaccineringen. Nu gäller det att ärendet inte hamnar i 

långbänk, utan kan komma igång innan nästa fästingsäsong.  


